شروط وأحكام سوارة مدى الراجحي للحساب الجاري Al Rajhi mada Debit Bracelet Terms & Conditions



- 1: Al Rajhi Bank customer undersigning hereby accepts and declares to abide by the following terms and conditions for usage of Al Rajhi Bank mada Debit Bracelet for current account within or outside Kingdom of Saudi Arabia in transactions compliant with the law and Shariaa principles.
- 2: All amounts for which the Bracelet is used including without limitation, cash withdrawal, purchases or any other transaction, and amounts via electronic services activated by the Bracelet, shall be deducted from the customer's account. Customer shall, in all cases, be fully responsible for all usages and obligations that arise out of using this Bracelet.
- 3: Without prejudice to the provisions of article (2), the customer authorizes the Bank to debit Customer's account for the difference paid by the bank due to variances of currency Exchange Rate and for the exchange fee within or outside the KSA, and the fee due to International companies owning the dealing networks, in accordance with the settlement reports of the Saudi mada Payments Network issued by SAMA, in addition to any fees required by the international companies concerning the issuance and usage of the Bracelet. In case the Bracelet holder uses it in purchases or services outside the KSA deduction will immediately be made from the Bracelet account in SAR- with the exchange rate determined by the bank or the international companies owing the dealing networks, in addition to (2.75%) from the amount in return for operational fees, and that the customer shall bear the differences arising out of foreign exchange fluctuations.
- 4: without prejudice to the provisions of article (second) and (third), the customer authorizes the bank to deduct the fees shown in the table below (VAT excluded), whenever the conditions apply or whenever the customer uses the service:

Fees type	Classic
Issuance of new Bracelet upon opening the account	Fees-free
Renewal of Bracelet	Fees-free
Re-issuance of lost or damaged Bracelet / Replacement	SAR 30
Cash withdrawal (SPN) Mada	Fees-free
Balance Inquiry (SPN) Mada	Fees-free
Cash withdrawal (GCC)	SAR 10
Balance Inquiry (GCC states)	SAR 3
Cash Withdrawal (International- Non-GCC states)	SAR 25
Balance Inquiry (International- Non-GCC states)	SAR 3.5
Purchases through points of sale (non-GCC countries)	OIF - 2.75%

^{*}If the Minor already has a digital debit, and he desires a Swar, parent must replace the digital card with a Swar debit bracelet, and replacement fees will be applied*

An example demonstrating how OIF is calculated:

Bracelet type	Transaction amount	Exchange rate	Amount in SAR	OIF	Amount due	
Classic	USD 100	3.75 × USD	375	375x2.75%= SAR 10.31	SAR 385.31	

5: Al Rajhi mada debit Bracelet may be used for purchases and cash withdrawals within and outside KSA, subject to the limits shown in the below table by the customer segment:

Туре	Classic		
Purchases -POS	SAR 2,000		
Cash Withdrawal	Equivalent of SAR 2.000		

The Bank issued the Bracelet with maximum limit of 2,000 SAR for online and POS daily purchases and customer may change the limit of purchases for Al Rajhi mada debit Bracelet through the

- 1. يوافق عميـل مـصرف الراجحـي ويبرهـن عـلى التقيـد بـشروط وأحـكام اسـتعمال سـوارة مـدى الراجحـي للحسـاب الجـاري واسـتخدامها في العمليـات المباحة/المسـموحة شرعـاً وقانونـا سـواءً داخـل المملكـة أو خارجهـا بالتوقيع عـلى هـذا النمـوذج
- 2. يخصم من حساب العميل جميع ما يترتب على استخدامات سوارة مدى سواء كانت في حالات السحب النقدي والشراء أو أي عملية أخرى وسواء كان ذلك عن طريق سوارة مدى مباشرة أو عن طريق الخدمات الالكترونية المفعلة عن طريقها، ويكون العميل في كل الأحوال مسؤولاً مسؤولية كاملة عن جميع الاستخدامات والالتزامات التي تنشأ عن استخدام البطاقة.
- 8. مع عدم الإخلال بما ورد في المادة (الثانية) يفوض العميل المصرف بخصم ما يدفعه المصرف من فروق مترتبة على تباين أسعار العملات وأجور تحويل داخل المملكة العربية السعودية أو خارجها وللشركات الدولية المالكة لشبكات التعامل، وذلك طبقاً لتقارير التسوية الخاصة بشبكة مدى للمدفوعات الصادرة عن البنك المركزي السعودي ، بالإضافة إلى أي رسوم تطلبها الشركات الدولية فيما يتعلق بإصدار سوارة مدى واستخدامها. وفي حال قيام حامل سوارة مدى باستعمالها في مشتريات أو خدمات خارج المملكة العربية السعودية) فسيتم الخصم من حساب سوارة مدى بالريال السعودي -فوراً بسعر الصرف المحدد من المصرف أو الشركات الدولية المالكة لشبكات التعامل، إضافة إلى (2.75%) من المبلغ مقابل خدمات رسوم العملية ويتحمل العميل الفروق المترتبة على اختلاف أسعار الصرف بين العملات.
- 4. مع عدم الاخلال بما ورد في المادة (الثانية) و (الثالثة) يفوض العميل المصرف بخصم الرسوم الموضحة في الجدول ادناه (غير شامل للضريبة المضافة) متى ما انطبقت الشروط أو متى ما استخدم الخدمة:

الرسوم	الخدمة
بدون رسوم	إصدار سوارة مدى الجديدة عند فتح الحساب
بدون رسوم	تجدید سوارة مدی
30 ريال	إعادة الإصدار لسوارة مدى المفقودة أو التالفة/ استبدال سوارة
بدون رسوم	السحب النقدي (الشبكة السعودية للمدفوعات مدى)
بدون رسوم	الاستعلام عن الرصيد (الشبكة السعودية للمدفوعات مدى)
10 ريال	السحب النقدي (دول مجلس التعاون)
3 ريال	الاستعلام عن الرصيد (دول مجلس التعاون)
25 ريال	السحب النقدي (دولي)
3.5 ريال	الاستعلام عن الرصيد (دولي)
2.75%	المشتريات بواسطة نقاط البيع (دولي) *

^{*}رسـم المصـدر الاختيـاري: (هـي العمليـات التي تتـم خـارج الشـبكة السـعودية للمدفوعـات مـدى باسـتثناء عمليـات السـحب النقـدى مـن أجهـزة صراف دول مجلـس التعـاون)

مثال يوضح عملية حساب رسم المصدر الإختياري:

	المبلغ المستحق	رسم المصدر الإختياري	المبلغ بالريال	سعر الصرف	مبلغ العملية	نوع السوارة
L	385.31 ريال	=2.75% * 375 (الال 10.31	375	3.75 * 100	100 دولار امریکی	كلاسيك

 5. يمكن استخدام سوارة مـدى الراجحـي للحسـاب الجـاري للسـحب النقـدي و للمشتريات داخل وخارج المملكة وفقاً للحـدود الموضحة في الجـدول أدنـاه عـلى حسـب شريحـة العميـل ادنـاه:

كلاسيك	النوع		
2,000 ريال	المشتريات		
2,000 ريال	السحب النقدي		

- * سيتم اصدار سوارة مدى الراجحي بحد 2,000 ريال لعمليات الشراء عبر الانترنت أو نقاط البيع يومياً ويمكن للعميل تغيير حد مشتريات سوارة مدى عن طريق الخدمات الإلكترونية التابعة للمصرف بما لا يتجاوز الحد الأعلى للمشتريات للشريحة الموضحة فى الجدول أعلاه
- 6. تتيح خدمة أثير لحاملي سوارة مدى استخدامها في إجراء عمليات الدفع الإلكتروني ضمـن حـد الدفع المحـدد مـن قبـل المـصرف بـدون إدخـال الرقم الـسرى مـن خلال تقنية الاتصـال قريب المـدى حيث يقـوم العميـل

^{*}إذا كان لـدى التابع بطاقـة رقميـة مرتبطـه بالحسـاب ، ويرغـب في السـوار ، فيجـب على ولي الأمـر اسـتبدال البطاقـة الرقميـة بسـوار ، وسـيتم تطبيـق رسـوم الاسـتبدال*



bank's mobile application.

- 6: Atheer net allows mada Bracelet holders to make electronic payments within the limit specified by the Bank through infra-red exposure with the POS terminal without entering the PIN or an OTP. The customer herby acknowledges its awareness of the risks associated with ultra-PIN Ethernet connection and that he shall, in all cases, be fully responsible for all transaction executed in this manner. The bank reserves the right to unilaterally change the limit of payment in accordance with relevant regulations without notifying the customer
- 7: Online purchases will be available when the customers activate mada Bracelet within the maximum limits of purchases shown in the above table, and the customer will be able to deactivate mada online purchases through Al Rajhi Bank's App. The customer acknowledges that they will be fully responsible for all transaction executed through the internet, and that the customer approves all the procedures that the bank will take to process the transactions.
- 8: The customer undertakes to immediately notify the bank upon encountering any of the following occasions:
- A-Non-Remittance by the ATM of the cash amount withdrawn.
- B-Detection of any error in the entries recorded on the account shown to the Customer on the ATM screen.
- C-Bracelet loss: In case of Bracelet loss resulting from theft or any other reason, the customer shall promptly notify the bank through calling the bank's toll free 8001244455 and the number for mobile phones for all Customers within the Kingdom of Saudi Arabia (920003344) and from outside the Kingdome) call +966 920003344. The client in such a case acknowledges that he remains responsible for any amounts or damage arising from the loss or use of the Bracelet from the moment of loss and until the bank has managed to stop the Bracelet including delay for system malfunction, delay caused by the client and excluding negligent omission by bank employee to stop the Bracelet. The Customer acknowledges that loss of the Bracelet will not automatically entitle him to a Bracelet replacement until he has submitted a written application to that effect or through the app.
- 9: In case of discrepancy between the client claim and the bank records concerning the statement of the Bracelet account the bank records shall prevail and be deemed conclusive.
- 10: The client undertakes not to allow others, including Bank's employees to use the Bracelet or know the password and hereby acknowledges that he shall be solely responsible for and exonerate the Bank from any loss or damage resulting from his failure to abide by the provision of this clause.
- 11: The term of validity of the Bracelet is printed on its face and the Customer shall be able to renew it through Al Rajhi Bank App 60 days prior to the expiry date.
- 12: The Bracelet shall remain the bank's property, and the Customer shall bear full responsibility to return it to the Bank.
- 13: The Customer shall refrain from allowing others to access his current account by use of the Bracelet or disclosing its password to others and hereby exonerates the Bank from any loss or damage resulting from Customer's failure to abide by the provision of this clause.
- 14: Upon reception of the current account mada renewed Bracelet the customer undertakes to create a password for the Bracelet through the IVR or the Bank App AND THE Parties here by acknowledge that the creation of the password shall be conclusive proof of reception and activation of the Bracelet.
- 15: The bank reserves the right to continuously update the services delivered by the Bracelet, and to add Aman Services, any other new services and bolster security and to introduce or any new terms and conditions that the Customer must satisfy before benefiting from the updates or the added services.
- 16: the bank reserve the right -needless of customer's notification or approval to suspend or stop the Bracelet or any of the

- بتمريـر سـوارة مـدى أمـام الجهـاز الخـاص بذلـك ويقـر العميـل بعلمـه بالمخاطر المصاحبـة لإجـراء العمليـات عن طريق هـذه الخدمـة ويتحمـل كامـل مسـؤولية العمليـات الـتي تتـم مـن خلالهـا. ويحـق للمـصرف تعديـل حد الدفع بمـا يتوافق مع الأنظمـة واللوائح ذات العلاقـة دون الحاجـة إلى اسـتيفاء موافقـة العميـل.
- 7. تكون خدمة الشراء عبر شبكة الإنترنت متاحة بمجرد تفعيل العميل لسوارة مـدى بالحـدود الموضحـة في الجـدول أعـلاه. ويمكـن للعميـل إيقـاف خاصيـة الـشراء عـبر شبكة الإنترنت باسـتخدام سوارة مـدى مـن خـلال أجهـزة الـصراف الآلي أو الخدمـات الإلكترونيـة بالموقـع الإلكـتروني لمـصرف الراجحـي. ويقـر العميـل بعلمـه بتحمـل كامـل المسـؤولية عـن لمـيع العمليات التي تتم مـن خلال شبكة الإنترنت و موافقته على جميع الإجـراءات الـتي سـيتخذها المـصرف على حسابه لإتمـام عمليـات الـشراء عـبر شبكة الإنترنت.
 - 8. يلتزم العميل بإبلاغ المصرف فور تعرضه لأي من الحالات الآتية.
 - أ- عدم تحصيل المبلغ النقدى المسحوب من الجهاز.
- ج- اكتشاف خطأ في تسجيل القيـود في الحسـاب نتيجـة لاسـتخدام أجهـزة الصرف الآلي
- د- فقدان سوارة مدى :يجب على العميل في حال فقدانها بسبب السرقة أو لأي سبب آخر أن يقوم فورا بإبلاغ المصرف عن طريق الاتصال من داخل المملكة على الهاتف المجاني للمصرف رقم 8001244455 ومن من داخل المملكة على الهاتف المجاني للمصرف رقم 920003344 وولرقم 920003344 ويعتبر العميل في مثل هذه الحالة خارج المملكة 660+ 20003344 ويعتبر العميل في مثل هذه الحالة مسؤولاً عن تحمل أي مبالغ أو أضرار ناشئة عن الفقدان أو استخدام سوارة مدى من الغير وذلك من لحظة الفقدان وحتى قيام المصرف بوقف سوارة مدى دون تأخير من قبل الموظف المختص وذلك بعدم إيقاف سوارة مدى أو تأخير لوجود أي عطل في النظام، ما لم يكن التأخير بسبب يرجع للعميل، ويقر العميل أنه لا يترتب على حجز سوارة مدى أو فقدانها إصدار سوارة مدى بديلة ما لم يطلب هو ذلك كتابة او عن طريق التطبيق
- في حال التعارض بين دعـوى العميـل وسـجلات المـصرف فيمـا يتعلـق بالمبالغ المحملـة عـلى السـوارة؛ فـإن سـجلات المـصرف هـي المعتمـدة وتكـون ملزمـة للعميـل.
- 10. يلـتزم العميـل بعـدم التصريح لغـيره باسـتخدام السـوارة، أو الإفصـاح لـه عـن الرقـم الـسري الخـاص بـه بمـا في ذلـك لموظفـي المـصرف، ويتحمـل العميـل وحـده أي مسـؤولية عـن أي أضرار أو نتائـج تترتـب عـلى عـدم التزامـه بذلـك دون أن يتحمـل المـصرف أي مسـؤولية أو أضرار تترتب عـلى العميـل لأجـل ذلـك.
- 11. يرجى تحديد مـدة سـوارة مـدى مـن تاريخ إصدارهـا للعميـل، ويتـاح للعميـل التجديـد عـن طريق القنـوات الالكترونيـة قبـل انتهـاء صلاحيـة سـوارة مـدى ب 60 يومـاً.
- 12. تظـل سـوارة مـدى ملـكا للمـصرف ويلـتزم العميـل بتسـليمها ويتحمـل كامـل المسـؤولية عـن عـدم إعادتهـا .
- 13. يحظر على العميل تمكين الغير من استخدام سوارة مـدى الراجحي للحسـاب الجـاري خاصتـه أو إفشـاء رقمهـا الـسري، ويقـر بـأن مـصرف الراجحـي غـير مسـؤول عـن أي خسـارة أو ضرر نـاشئ عـن عـدم التقيـد بذلـك أو بـشروط الخدمـة الأخـرى.
- 14. عند استلام سوارة مـدى الراجحـي للحسـاب الجـاري المجـددة يلـتزم العميـل بتعيـين الرقـم الـسري بطريقـة آمنـه امـا عـن طريـق الدخـول للقنـوات الالكترونيـة (خدمـة الـرد الآلي أو تطبق المـصرف)). واتفق الطرفان (المـصرف والعميـل) عـلى أن تعيـين الرقـم الـسري يعتـبر دليـلا كافيـا عـلى اسـتلام وتفعيـل سـوارة مـدى المجـددة مـن قبـل صاحـب الحسـاب.
- 15. للمـصرف الحـق في التحديث المسـتمر للخدمـة الـتي يقدمهـا بموجـب إتفاقية شروط وأحـكام سوارة مـدى الراجحـي للحساب الجـاري وإضافة خدمـات الأمـان أو أي خدمـة جديـدة واسـتحداث أي شروط يجـب عـلى العميـل اسـتيفاؤها قبـل الاسـتفادة مـن التحديـث أو الخدمـات المضافـة.
- 16. للمصرف الحـق دون حاجـة لموافقـة العميـل أو إخطـاره وقـف سـوارة مـدى أو أي مـن خدماتهـا سـواء لمـدة محددة أو غير محـددة إذا رأى وفق تقديره المطلـق أنّ ذلـك ضروريّ لحمايـة حقـوق العمـلاء أو المـصرف.
- 17. يقر العميل أن شروط استخدام سوارة مدى أو شروط خدمة المصادقة أو غيرها من خدمات أو شروط تصدر من وقت لآخـر عن المـصرف أو



services if subject to its own unfettered discretion it deems such stoppage or suspension necessary for protection of the Bank or its customers.

- 17: The client acknowledges that Bracelet usage conditions and the terms and conditions of the Verified by Visa or other services and other terms and conditions issued and communicated to the Customer from time to time by the bank or Visa Corporation are deemed integral part of this agreement, and shall be read and interpreted as inseparable part thereof.
- 18:The Customer disclaims ownership of and warrant to return all and every amount deposited in its account by fraud, mistake, malfunction or other impropriety and hereby irrevocably authorizes the Bank subject to Bank's unfettered discretion to immediately recover needless of judicial or regulatory approval all or any of such amounts improperly credited to Customer's account and to debit the account therewith to overdraft albeit without prejudice to the Bank's rights to take any action to recover amounts usurped by Customer form ATM or otherwise.
- 19: These terms and conditions are subject to rules and regulations issued or to be issued by authorized entities in the Kingdom of Saudi Arabia, that are not contradictory with principles of Islamic Shariga.
- 20: the bank has the right to cancel the Bracelet in case of violation of any of these terms and conditions by the client, or by reason of misuse, or for any reasons that warrant cancellation provided that such cancellation shall not prejudice rights and obligations that have accrued prior to cancellation and that the customer shall immediately be obliged to return the cancelled Bracelet to the Bank.
- 21: the bank reserve the right to amend these terms and conditions provided that the Customer is kept informed in accord with rules and regulation, that such amendment shall not be applied retrospectively and that rules of Islamic Sharia are strictly observed
- 22: The client hereby acknowledges and declares that all his personal information and data he handed to the Bank are complete and accurate, that he will notify the bank in writing upon any change thereof, and that he shall bear full responsibility in case he breaches the provision of this clause and that applications signed by him for issuance, reissuance, cancellation or other applications so signed relating to the Bracelet are always irrevocable.

23. Taxes:

- A- The fees quoted shall be exclusive of applicable Value Added Tax ('VAT') and any other taxes as may be applicable. Upon commencement of the VAT or other tax law and application thereof to any fee, commission, commercial discounts or supply of goods or services related to this Agreement or the product the amount of tax levied no matter how much will not be deducted from the fee fixed under this Agreement but shall be an additional fiscal due to be exacted by the competent authority in the manner determined by it and the Customer hereby authorizes the Bank to always levy the applicable tax by deduction from Customer's account...
- B- Taxes shall be levied in accordance with the provisions contained under the VAT laws and other legislation as may be applicable from time to time. Al Rajhi Bank shall not be liable for and hereby disclaim any interest, penalty or sanction imposable because of failure by the Customer or a supplier to pay due tax or because of input tax credit reversal payments outstanding beyond the period prescribed under the relevant VAT law.

شركة فيزا تعتبر جزءا لا يتجزأ من إتفاقية شروط وأحكام سوارة مدى الراجحي للحسـاب الجـاري وتقـرأ وتفـسر كمـا لـو كانـت بعـض بنودهـا بـشرط إبلاغ العميـل بهـا فـورا.

- 18. تكون للعميل يـد الأمـين عـلى أي نقـد مملـوك للمـصرف أو عملائـه الآخريـن يـودع عـن طريق الخطـأ أو بـأي طريقـة أخـرى غـير صحيحـة في حسـابه الجـاري وللمـصرف الحـق المطلـق في عكـس قيـود الرصيـد في مثل هذه الحالات وإن ترتب عـلى ذلك كشـف الحسـاب وذلك كلّـه دون المسـاس بحقـوق المـصرف النظاميـة في حـال تعـدي العميـل بسـحب أو انكار أي نقود لا يملكها سواء تـم السحب عـن طريق مكائن الـصرف الآلي أو عـن أي طريـق آخـر .
- 19. تخضع هذه الشروط للأنظمة واللوائح الصادرة من الجهات المختصة في المملكة العربية السعودية بما لا يخالف أحكام الشريعة الإسلامية.
- 20. للمصرف الحق في إلغاء سوارة مدى في حال مخالفة العميل لأي من هذه الشروط والأحكام، أو لسوء الاستخدام، أو لغير ذلك من الأسباب المتقضية، ويتعهد العميل حينئذ برد سوارة مدى إلى المصرف دون أن يؤثر الإلغاء على التزامه بسداد جميع ما ترتب على سوارة مدى قيل الإلغاء.
- 21. للمصرف الحق في تعديل هذه الأحكام والشروط بما لا يخالف أحكام الشريعـة الإسـلامية وبمـا لا يخل بحقـوق العميـل حامـل سـوارة مـدى المكتسـبة مـن هـذه الأحـكام والـشروط خـلال مـدة صلاحيـة السـوارة، ومع مراعاة ما تحتمـه الأنظمـة المعمـول بها بشأن الإبلاغ والإعـلان عن تعديل الـشروط.
- 22. أقر العميل بأن جميع المعلومات والبيانات الشخصية كاملة وصحيحة، وأنه سيقوم بإبلاغ المصرف خطياً بأي تغيير فيها مع تحمله أي أضرار وتبعـات تترتـب عـلى إهمالـه في ذلـك، كمـا يقـر أنـه قـد اطلـع عـلى أحـكام اسـتخدام سـوارة مـدى وشروطهـا ويعـد توقيعـه في نمـوذج الطلـب / الإيقـاف التزامـاً قائمـاً غـير قابـل للإلغـاء بموجـب هـذه الأحـكام والـشروط.

23. الضرائب:

- أ- تكون الرسوم المحددة خالية من ضريبة القيمة المضافة المطبقة وأية ضريبة غير مباشرة أخرى تكون مستحقة. و في حال نفاذ النظام الضريبي و تطبيقه على أيّ من الرسوم أو العمولات أو التخفيضات التجارية أو توريد الخدمات أو السلع ذات الصلة بهذه الاتفاقية أو المنتج فإن الاستقطاع الضريبي مهما كانت نسبته لن يكون خصما على المبلغ المحدّد في الجداول أعلاه بل إضافة يدفعها الملتزم لجهة التحصيل التي توافق عليها السلطة المختصة و قد وافق العميل على ذلك و أذن للمصرف إذنا غير مرجوع عنه بحسم الرسم الضريبي كل مرة من حسابه لدى المصرف.
- ب- تسدد الضرائب غير المباشرة وفقا للأحكام الـواردة في نظـام ضريبـة القيمـة المضافـة والتشريعـات الأخـرى التي قـد تنطبـق مـن وقـت لآخـر. و لا يكون مصرف الراجحـي مسـؤولا عـن أي فوائـد أو غرامـات مسـتحقة على المـورد أو على العميـل بسـبب تخلّـف أيّ منهمـا عـن سـداد ضريبـة أو عكـس رصيـد ضريبـة عـن دفعيـات تجـاوز سـدادها الجـدول الـزمني المحـدد في نظـام ضريبـة القيمـة المضافـة ذي الصلـة.